

CONSIDER THE CONSEQUENCES OF VAPING – VIRTUAL AWARENESS TOUR

Vaping has risks. This virtual experience will inform and engage youth on the harms and risks of youth vaping.



This interactive and free virtual learning event will educate high school students on the following topics:

- › Vaping can lead to nicotine addiction
- › Vaping can increase your exposure to harmful chemicals and metals
- › The long-term health impacts of vaping are unknown

The virtual experience will be hosted by a Consider the Consequences ambassador, who will engage students about the risks of youth vaping, while guiding them through three (3) interactive activities:



HIDDEN DANGERS



NICOTINE IS NICOTINE



COST CALCULATOR

As students complete the online activities, they will be asked to answer questions to gauge their comprehension of the information presented. Students can also submit questions about vaping anonymously to the virtual ambassador throughout the presentation.

Following the virtual experience, teachers will receive a summary of their students' responses to the quiz questions, and answers to questions received by the moderator. In addition, supplementary resources will be provided to further in-class discussions and share with parents, including tips on how to talk with teens about vaping.

This virtual experience is appropriate and informative for teens aged 13-18. Two sessions are available based on the age of your students (13-15 and 16-18) and will be offered in the official language of your choice (English or French) and should take approximately 30 minutes to complete. A maximum of 50 students can participate at once in a virtual event.

This hands-on, virtual experience will be hosted via a platform utilized by each school / school board. Teachers of each registered class will receive instructions upon booking to share with their students. Teachers and students will only need access to the internet on a computer, tablet or mobile phone and there is no need to download any additional programs or have access to a particular operating system to participate. As needed, accommodations can be made to adapt the virtual event to fit the technology available to your school and students (contact us during booking to discuss).

Please visit [considertheconsequences.ca](https://www.considertheconsequences.ca) to find out more about the virtual tour or to preview the online activities. If you are interested in booking this engaging and informative virtual experience for your students, simply contact vapingtour@proofexperiences.com.

CONSIDÈRE LES CONSÉQUENCES DU VAPOTAGE – LA TOURNÉE VIRTUELLE DE SENSIBILISATION

Le vapotage comporte des risques. Cette expérience virtuelle a pour but d'engager les jeunes et de les sensibiliser aux risques et aux méfaits du vapotage.



Cette expérience d'apprentissage virtuelle gratuite et interactive informera les élèves du secondaire sur les sujets suivants :

- › Le vapotage peut entraîner une dépendance à la nicotine
- › Le vapotage peut accroître l'exposition à des produits chimiques et des métaux dangereux
- › Les effets à long terme du vapotage sur la santé sont inconnus

Cette expérience virtuelle sera animée par un ambassadeur de *Considère les conséquences du vapotage*, qui sensibilisera les élèves aux risques liés au vapotage chez les adolescents et les guidera dans trois (3) activités interactives :



DANGERS CACHÉS



LA NICOTINE, C'EST DE LA NICOTINE



LE COÛT DU VAPOTAGE

En réalisant ces activités en ligne, les élèves devront répondre à des questions qui permettront d'évaluer leur compréhension de l'information présentée. Tout au long de la présentation, les élèves pourront soumettre à l'ambassadeur, de façon anonyme, leurs questions sur le vapotage.

Une fois l'expérience virtuelle terminée, les enseignants recevront un compte-rendu des réponses de leurs élèves au jeu-questionnaire, de même que les réponses de l'ambassadeur aux questions qui lui auront été posées.

De plus, des ressources additionnelles seront fournies afin de poursuivre la discussion en classe et à partager avec leurs parents, notamment des conseils sur les façons de discuter de vapotage avec leurs adolescents.

Cette expérience virtuelle est appropriée et informative pour les élèves de 13 à 18 ans. Deux séances sont proposées selon l'âge des élèves (une pour les 13 à 15 ans, une autre pour les 16 à 18 ans). Elles sont offertes dans la langue officielle de votre choix (français ou anglais) et sont d'une durée approximative de 30 minutes. Un nombre maximum de 50 élèves peut participer en même temps à la présentation virtuelle.

Cette expérience pratique et virtuelle peut se dérouler sur la plateforme de chaque école ou commission scolaire. Les enseignants des classes inscrites recevront, au moment de leur inscription, les instructions pour pouvoir accéder à la présentation avec leurs élèves. Les enseignants et les élèves auront seulement besoin d'un accès à l'internet sur un ordinateur, une tablette ou un téléphone mobile. Ils n'auront pas à télécharger de programmes additionnels et n'auront pas à utiliser un système d'exploitation particulier. La présentation peut s'adapter à la technologie en place de votre école (selon le besoin, contactez-nous lors de la réservation pour en discuter).

Visitez le site **considerelesconsequences.ca** pour en savoir plus sur la tournée virtuelle et les activités en ligne. Si vous souhaitez inscrire votre classe à cette présentation virtuelle informative, communiquez simplement avec **vapingtour@proofexperiences.com**.

